

华泰财险附加核、生物和化学除外条款（A款）

本保险合同对因下述原因直接或间接引起或导致的任何“人身损害”、“财产损失”、“个人权利侵害”或“广告侵害”、损失、成本、索赔、“诉讼”或费用不承担赔偿责任：

- 1、核材料的排放、使用、释放或泄漏，包括核反应、核辐射或放射性污染所直接或间接导致的结果；或
- 2、致病或有毒生物或化学物质的排放、散播和运用；或
- 3、致病或有毒生物或化学物质的泄漏。

保险合同其他条款和条件不变。

X91 Nuclear, Biological and Chemical Exclusion

This insurance does not apply to any “Bodily Injury”, “Property Damage”, "personal injury" or "advertising injury", loss, cost, claim, “suit” or expense directly or indirectly resulting from, caused by, or arising out of:

- 1. The emission, use, release or escape of nuclear materials, including the direct or indirect results of nuclear reaction or radiation or radioactive contamination; or**
- 2. The emission, dispersal or application of pathogenic or poisonous biological or chemical materials; or**
- 3. The emission or release of pathogenic or poisonous biological or chemical materials.**

All other terms and conditions remain unchanged.